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Industrisamarbeid og -utbetalinger

• Hvorfor har vi undersøkt industrioverføringer til helsepersonell? 

• Hva har vi gjort? 

• Hva fant vi? 

• Konsekvenser av dekningen.



Informasjonen er offentlig





Slik er informasjonen offentliggjort

• Totalt 39 legemiddelselskaper

• Kartlagt perioden 2020 til 

2023





Det er behagelig å gå opp i inntekt og krevende å gå ned. Det kan i 
seg selv bidra til binding.

Svein Aarseth, leder Rådet for legeetikk

Her må vi kalle en spade for en spade. Dette er en form for korrupsjon.

Lars Slørdal, professor NTNU og overlege St. Olavs hospital

Når man er med på noe sånt, er man også en del av en 
markedsføringspakke, og da ønsker selskapene å bruke folk som 
bringer noe til markedsføringspakken. Det er viktig å være klar 
over.

Kristian Jong Høines,  spesialist i allmennmedisin og fastlege



Dette handler nettopp om transparens, med åpne overføringer. Hovedmålet 
er å bygge forståelse og tillit rundt det nødvendige samarbeidet mellom 
industrien og helsepersonell.

Leif Rune Skymoen, LMI-direktør

Samarbeidet med industrien gir meg en unik mulighet til å spre 
kunnskap.

Tine Poole, klinikksjef ved Oslo Hodepinesenter og allmennlege

At utbetalingene fra industrien har økt er i seg selv ingen 
uting, men tvert imot en indikator på en ønsket og nødvendig 
aktivitet.

Anne-Karin Rime, legepresident
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